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Alcalde de Sant Hilari Sacalm. El 5 d'abril va fer un any que va

prendre el relleu a l'exalcalde Rober t Fauria, imputat per la seva

suposada implicaci� al cas Manga. Des de llavors, Santaugini ha

marcat per f il propi i lluita per restituir la bona imatge de Sant Hilari

DAVID JIM�NEZ | SANT HILARI SACALM

Alber t Santaugini dirigeix des de fa un any l'Ajuntament, amb el cas Manga en l'epicentre de la batalla pol�tica

municipal. L'alcalde gestiona la crisi, agreujada per les revelacions del sumari del cas, alhora que busca la

sor tida a la crisi econ�mica i potenciar el turisme.

S'hauria imaginat mai arribar a l'alcaldia d'aquesta manera?

No, no, tothom espera ser alcalde presentant-te com a cap de llista i guanyant unes eleccions. Quan et poses

dins una llista el teu objectiu �s arribar a ser alcalde, per� no d'aquesta manera.

Quines han estat les principals dif icultats que s'ha trobat i tamb� el que m�s li ha agradat?

El trasp�s va ser molt r�pid i vaig rebre molta informaci� en poc temps. L'avantatge ha estat poder afavorir el

benestar de la gent.

El cas Manga l'ha afectat en la seva responsabilitat com a alcalde?

No, em concentro totalment a tirar el poble endavant. El que passa que, clar, la premsa, la gent... pot sembrar

dubtes, rumors, per� jo sempre estic centrat en la feina.



Mant� contacte amb Fauria?

No. Som ve�ns, ens saludem, per� no hi mantinc contacte.

En l'etapa de Fauria vost� era regidor, estava al corrent del que ara es coneix del cas Manga?

No, ho desconeixia totalment. Jo hi tenia bona relaci� com qualsevol alcalde amb un regidor i un regidor amb

l'alcalde.

Ha seguit les informacions de les converses del cas Manga?

No ho segueixo. Puntualment la gent me'n va informant, per� no.

M�s enll� dels suposats delictes, es deixa veure una manera de fer pol�tica o de relacionar-se amb les empreses

una mica "caciquista". Ho compar teix?

El cas s'est� investigant, hem de deixar que la just�cia faci la seva feina, ells s�n els que han de determinar i diran

i, si es pot demostrar, ja actuaran ells. Jo tinc molt clar que estic al capdavant de l'Ajuntament, la instituci� est�

per davant de tothom i jo puc jutjar la meva manera d'actuar, no la dels altres pol�tics, aix� s�n ells.

A par tir d'ara, quins s�n els objectius en el mandat que li resta?

Millorar en tots els aspectes el benestar dels hilariencs i hilarienques, i quan vaig entrar ho vaig deixar clar, �s la

meva prioritat.

Amb el desdoblament de l'eix, t� por que Sant Hilari es conver teixi en ciutat dormitori?



Jo ho miro al rev�s. Tenir una autovia tan a la vora ens fa que la gent ens visiti m�s, no que marxi.

Se senten de Vic o de Girona?

Jo tinc el cor dividit. La meitat �s de Vic i l'altra de Girona i prova d'aix� �s que hem impulsat una c�tedra amb les

dues universitats.

Hi ha prou f lux de visitants de la comarca amb Sant Hilari?

El que estem �s impulsant les activitats que fem al llarg de l'any, els recursos i esfor�os els centrem en aquests

dies d'activitats com ara Setmana Santa, l'Embruix, la Festa Major, Sant Crist�fol, Serrallonga, la Fira del Bolet...

ens hem d'esfor�ar per treure'n el m�xim rendiment.

Per exemple, per Setmana Santa hem intentat que no sigui nom�s Divendres Sant, sin� dissabte i diumenge amb

activitats i ho hem complementat amb un trenet tur�stic, que �s la novetat.

No es deixi les 100 fonts...

Tenim clar que hem de vendre aigua, natura i benestar. I amb aquesta marca hem de treballar.

El petit comer� s'ha anat perdent, com es pot solucionar?

La problem�tica �s tamb� a escala global i les enquestes diuen que un dels problemes greus �s la taxa d'atur.

Des de l'Ajuntament fa uns tres mesos estem treballant amb el Programa Feina, hi ha un seguit de mesures per

paláliar aquesta situaci�, incentivar locals que estan buits i hem tret una l�nia de subvencions per a la gent que es

vulgui instalálar en un local buit. Aix� seria una mesura, sobre desocupaci�, posem en marxa un servei

d'orientaci� i inserci� laboral amb un t�cnic per assessorar i orientar, entre altres mesures.



Font Vella �s la joia de la corona?

Joia de la corona no, per� fa una apor taci� molt gran a l'Ajuntament. A Sant Hilari tothom apor ta en la mesura

del que pot. Ara, en m�rqueting o posicionament, Font Vella �s una multinacional i, si vas pel territori, la gent ho

relaciona, i aquest �s l'avantatge.

Quin paper juga el turisme?

Tinc clar que el turisme ha de ser un dels motors econ�mics, nosaltres estem apostant-hi molt for t. Hem fet una

inversi� molt impor tant amb arranjament de rutes, intentem condicionar els punts m�s rellevants com la font de

la Formiga, �s una prova que l'Ajuntament creu que tenim un potencial tur�stic molt impor tant i una ofer ta

hotelera impor tant

Ja es deu haver avesat a l'alcaldia, li agradaria continuar?

A mi m'agradaria, per� no �s a les meves mans, el meu par tit t� una manera de funcionar per la qual tothom que

tingui supor t de la milit�ncia es pot presentar. En tinc ganes, ja es veur� m�s endavant.

Qu� li agradaria continuar?

La zona d'autocaravanes. Aviat far� un any de la inauguraci�, la vaig comen�ar com a regidor i inaugurar com a

alcalde. Ha funcionat molt b� i potser �s el que ha sorpr�s m�s. �s al costat de tots els serveis i tenim molta

quantitat d'autocaravanes que ens visiten. M'agradaria poder-ho ampliar i oferir un espai on s'hi sentissin m�s

c�modes. Tenir un hipot�tic c�mping municipal �s un dels objectius que em sabria greu no acabar.

Qu� m�s ha millorat?

Estem millorant en comunicaci�. La gent mai havia tingut tanta informaci�. Tot el que siguin coses rellevants per

al poble, se'ls ha ober t a colálaborar, com els pressupostos, i s�n coses impor tants per millorar i es nota al dia a

dia.



Si es mir�s f ins un any enrere, notaria que vost� ha canviat?

Vulguis o no aqu� he tingut un problema i �s que estic vivint un calvari personal per culpa del par tit que tinc a

l'oposici�, que crec que aprof ita tot el cas que va esclatar. Realment estic vivint un calvari personal i estic segur

que Divendres Sant em voldrien veure crucif icat a mi a la creu.

Personal?

Aprof iten el cas per anar-me desgastant. L'�ltim ple va ser molt dur, de mala intencionalitat i par tidista. Haig de

treballar pel poble, s�c pol�tic, no s�c jutge ni advocat ni policia, no s� per qu� volen fer aquesta tasca quan han

de ser pol�tics. �s dur i estic segur que em volen clavat a la creu.

Demanen que s'investigui...

La mania de voler fer d'investigadors. Volen una comissi� d'investigaci�, qu� hem d'investigar nosaltres? La

just�cia fa la seva feina, ja l'est� fent, si es prova que ha passat quelcom ja actuar�. Vull deixar molt clar que no

tinc res a amagar, l'oposici� m'ha demanat un reguitzell d'inst�ncies, se'ls ha facilitat tot el que han demanat i al

ple ho vaig deixar clar: si ens asseiem els tres par tits pol�tics i acotem el que es vol revisar, no hi tinc cap

problema, no m'hi puc negar.

Lloret va crear la comissi� d'investigaci� pel sobrecost de la piscina i Vidreres del registre...

Fixi's, comissi� d'investigaci� d'"un" registre. Ells en deien comissi� d'investigaci� municipal. Dels 35 anys de

democr�cia, tots els contractes, concursos, adjudicacions... el m�s for t �s que els m�s grossos els va fer ell

governant.

Per� est� disposat a revisar?

Ho vaig dir ben clar, hi ha dubtes sobre alguna cosa? Es posa sobre la taula i cap problema. Per� a l'Ajuntament



tenim els recursos que tenim i el que no far� �s que la gent hagi d'esperar els tr�mits que vulguin fer i quedin

aturats perqu� hem de fer una comissi� d'investigaci� de tot el per�ode democr�tic a de l'Ajuntament de Sant

Hilari.
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